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verslag  Regioraad 10 mei 2023          
 
 
vergadering : Regioraad Amsterdam – Amstelland 
datum   : 23 november 2022 
plaats  : Scouting Frankendael  
tijd   : 20.00 - 22.30 uur 
verslag : Eric Leignes Bakhoven  
 
 
Aanwezig:  
Regiobestuursleden Boris Vergeer (VZ) , Letty Lechner,  Leon Rutten, Eric Leignes 
Bakhoven, Cora Groenink,  
Susanne Smeehuijzen, Dave Voorhaar,  Tim Biesenbeek, Ineke Stam  (BeverDoedag), Ruud 
Tuin (Paroba, zwemwedstrijden), Dieuwertje Blok 
Vertegenwoordigers van de volgende scoutinggroepen, Scouting Diemen, Erskine, Elfregi, 
Keizer Karelgroep, Waterland, Terraqua, Admiralen,  Kantankye, Gijsbrecht v. Aemstel, 
Holendrecht, Scouting Oost1, Sarto, Tiflo, Wiol WWB, Paula Geerts, Radboud, Kagiwepi, 
Frankendael,  Wartburg 
 
 
 

Agendapunten:  

 Opening en vaststelling agenda  

 Ingekomen stukken/rondvraag 

 Rondje groepen 

 Mededelingen  

o Vacatures 

 Aandacht voor waarderingstekens  

 Financiën   

o Financieel verslag 2022 

o Verslag kascommissie  

 Stemming Dieuwertje Schut-Luijks als Landelijke Raad afgevaardigde 

 Vraag naar trainingen in de regio 

                  
1. Opening  en vaststelling agenda: 

De voorzitter opent 20:09 de vergadering en heet iedereen welkom. Er is zowel fysiek 
als een online  verbinding. Geen toevoegingen agendapunten. 

 
2.   Ingekomen stukken/rondvraag 
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Geen extra  agendapunten 
 

 
3. Rondje groepen 
 
Hedera (Tim Biesenbeek):  
stabiel, draait goed 
Kantankye  (Susanne Smeehuijzen): 
Enorm gegroei, nu meer dan 130 leden. Sinds vorig jaar ook een roverscouts groep 
Admiralengroep (Petra): 
Stabiel ledenaantal. Bezig met nieuw clubgebouw, gemeente krabbelt wat terug. 
Gijsbrecht v Aemstel (Jelle): 
Stabiele groep, genoeg leiding 
Erskine (Leon Rutten): 
2022 was jubileumjaar feestjaar afgesloten met reuni, stabiel aantal leden 
Tiflo (Kim, Ruben): 
160 leden, stabiel 
Sc Diemen (Danielle): 
110 leden, voldoende leden en leiding. Bestuurswissel, Voorzitter vacature. Aschwinkel blijft 
wel bij de stichting actief 
Waterland (Florinde, Kees): 
Geen zomerkamp, omdat leiding naar WJKorea gaat, wel in mei een groepskamp 
georganiseerd. 50 leden, bevers, welpen, scouts en explorertakken. Groot leidingtekort. Elke 
leid(st)er draait momenteel 2 speltakken. , motivatie is wel goed.  
Phoenix(): 
Stabiel aantal leden, nieuwe rowanspeltak, tekort aan leiding. 
Terraqua (Edwin Bloem): 
Onlangs  1ste paal voor nieuw gebouw geweest , eind najaar verwachte oplevering nieuw 
gebouw. 
Frankendael (Paul Vergeer): 
Teveelleiding, er wordt geen nieuwe leding meer aangenomen, 5 speltakken, 5 man leiding 
per speltak., iets te weinig leden. Bezig met verjonging van  bestuur. 
Paula Geerts (Roland Ivens): 
Stabiel, 165 leden ,Alle leiding uit eigen kweek. 
Oprichting nieuwe land speltak  onder discussie. Over 2 maanden tewaterlating nieuwe 
sleper 
Sc. Oost 1 ( Jan): 
Gaat goed, stabiel, bevers gestopt, dit jaar bestaan ze 90 jaar, groepskamp. Momenteel  
afwachten van uitslag gemeente voorjaarsnota over voorstel tot uitbreiding 2e ijshal. 
Consequentie is dan afstoten van  2e gebouw. 
Sarto (Alex): 
Sinds september vindt er een verjonging  van  bestuur plaats. Michiel nieuwe voorzitter. Er 
komt ook een nieuwe penningmeester. Ongeveer 50 leden. Nieuwe welpenstaf, veel 
invallers bij  leiding zeeverkenners. 
Holendrecht (Dieuwertje, Marlous): 
Stabiel, 80 leden. Jubileumjaar afgelopen zomer 2022 gevierd. Scouts en explo’s gaan dit 
jaar naar de Jamborette op kamp 
Keizer Karel (Bart de Horde): 
Stabiele groep, leiding dag reuze geslaagd. 
Kagiwepi (Jan-Willem,Timo): 
Stabiel ledenaantal, eerste prille gesprekken met de gemeente over verplaatsing van 
gebouw 
Wiol (Jacqueline Blesgraaf): 
Stabiele groep 
Elfregi(Simon Nieuwenhuizen): 
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Welpentak stabiel, zeeverkenners klein in aantal 
Wartburg (Roberto): 
Stabiel ledenaantal, groter tekort aan leiding, waardoor soms opkomsten niet door kunnen 
gaan. Waterwerk verhuizen naar nieuwe ligplaats bij de jachthaven. In later stadium werken 
aan nieuw onderkomen 
Admiralen 
Voldoende leiding, stabiel, er is groei 
Radboud (Myrthe): 
Ongeveer 100 leden, stabiel ledenaantal 

 
4. Mededelingen,  ingekomen stukken 

Dit jaar bestaat de vereniging Scouting Nederland (samenvoeging van 4 oude  
scoutingorganisaties) 50 jaar. Er is een speciale herinneringsbadge 

2 openstaande regiobestuursvacatures:  penningmeester, secretaris  
Er is nog geen  nieuwe kandidaat voor regiopenningmeester 
 

5. Vraag naar  trainingen en activiteiten  

Susanne  (trainingsteam TMT): 

Basiskwalificatietraining: 2 trainingen  voorjaar van 2023 georganiseerd.   Scouting Academy 
2.0 in ontwikkeling.  Praktijkbegeleiders kunnen dan - als ze zelf gekwalificeerd/certificeerd 
worden – zelf  kader van hun groep kwalificeren in SOL. 

Activiteitenteams: 

Beverdoedag (Ineke Stam): vindt plaats    op zaterdag 24 juni 2023 in en rond het 
Scoutcentrum in Amstelveen. Momenteel 7  bevergroepen. Aanmelden kan nog. 

Jungledag (Florinda de Baat) vindt plaats op zaterdag 10 juni   2023 bij Scouting St. 
Maarten, Hoofddorp. Momenteel 8 welpengroepen. 

Ruud Tuin: Paroba (RSW) was weer groot succes. Meer dan 100 medewerkers, meer dan 
200 scouts en meer dan 100 explorers namen deel dit jaar. 

Zwemwedstrijden: dit jaar later in najaar, nl. zaterdag 4 november 2023.  Extra  
medewerkers welkom. 

6. Benoeming Dieuwertje Schut-Luijks tot  nieuwe landelijke raadsafgevaardigde 
Met 32 stemmen voor, 3 blanco  en 0 tegen wordt Dieuwertje gekozen tot landelijke 
raadsafgevaardigde namens regio Amsterdam-Amstelland. 
 
7. Aandacht voor waarderingstekens 
Leon houdt voordracht over  waarderingstekens. Soorten, aanvraagprocedure via SOL en  
aantal uitgereikte tekens afgelopen jaren. Presentatie is  beschikbaar via bestuur. 
 
De regio heeft zelf ook een zilveren en gouden plaquette voor personen die zich  
verdienstelijk hebben gemaakt voor de regio 

. 

6. Financiën 

Leon  bespreekt financieel verslag regiokas boekjaar 2022. 

De kascontrole  van de  financiën van de regio  over het boekjaar  2022 heeft plaats 
gevonden. De kascommissie, bestaande uit Letty Lechner en Martin Groenhuijzen  heeft 
advies gegeven om decharge te verlenen aan de regiopenningmeester voor de financiën van 
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2022. De regioraad neemt dit advies over met fysiek 18 stemmen voor en online 100% voor, 
waarmee de penningmeester  decharge is verleend over het boekjaar 2022. Voor de 
kascontrole  over het boekjaar 2023 zal naast Letty  een nieuwe kandidaat gevonden moeten 
worden uit een scoutinggroep op alfabetische volgorde (Admiralengroep). 

7. Rondvraag 

Leon vraagt aandacht voor de facturering van trainingen en activiteiten. Daarin speelt de 
penningmeester van een groep een grote rol, omdat deze de inschrijving moet goedkeuren 
in SOL. In de praktijk zijn er telkens groepen waar dit niet goed afgehandeld wordt.  Groepen 
worden verzocht extra aandacht hieraan te besteden en de administratie in SOL op juiste 
gegevens van hun   penningmeester te checken.  

Kees de Baat van Scouting Waterland vraagt om verheldering contributie ontwikkeling 
Scouting Nederland. Jaarlijks wordt de contributie beleidsmatig aangepast met de 
consumentenprijsindex over het afgelopen kalenderjaar. Voor 2023 leidt dit met een CPI 
2021 (2,7%) en een afronding  naar boven tot een contributie van 25,35 euro per lid. Voor de 
begroting 2024 zal er, door de gekozen systematiek, nadrukkelijk rekening gehouden 
moeten worden met een hogere indexatie van de contributie. De regiocontributie is overigens  
al jaren  € 3 per lid. 

 

8. Sluiting om 21:58 

 
 

Volgende Regioraad in de periode  16 november 2023  bij Scouting Diemen. 
Voorjaarsvergadering  2024: Scouting Oost 1 

 
 


